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P R  O  T  O  K  Ó  Ł     Nr XXXVII/2017 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  28 grudnia 2017 r. 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie 
         

 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecni byli wszyscy radni. Ponadto udział w Sesji RG 

wzięli: 

1. Tomasz Marć – Wójt Gminy Zwierzyn 

2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

3. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

4. Eugeniusz Krzyżanowski – Radny Rady Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego 

5. Angelika Jaworska – Kierownik GOPS w Zwierzynie 

6. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności.  

 

 

Porządek obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Zwierzyn 

1) Otwarcie XXXVII zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4) Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

5) Podjęcie uchwał w sprawie: 

  a) uchwały budżetowej na 2018 rok Gminy Zwierzyn: 

1. przedstawienie projektu uchwały budżetowej, 

2. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej na 

2018 rok, 

3. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o możliwości sfinansowania 

deficytu budżetu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Zwierzyn 

na rok 2018, 

4. odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady odnośnie projektu budżetu Gminy 

Zwierzyn na 2018 rok, 

              5.  dyskusja nad projektem uchwały budżetowej,  

              6.  głosowanie nad projektem uchwały budżetowej, 

b)  uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn na lata 2018-2030: 

1. przedstawienie projektu uchwały WPF Gminy Zwierzyn na lata 2018-2030, 

2. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn na lata 2018-2030, 

3. odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady odnośnie projektu WPF Gminy 

Zwierzyn na lata 2018-2030, 

4. dyskusja nad projektem uchwały,  

5. głosowanie nad projektem uchwały. 

  c) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiazywania Problemów Alkoholowych  

      i Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok, 
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d) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Zwierzyn na lata  

2018-2020, 

e) określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla  

nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z terenów                   

i urządzeń cmentarnych cmentarzy komunalnych Gminy Zwierzyn, 

g) umieszczenia informacji na tablicach ogłoszeniowych stanowiących własność Gminy 

Zwierzyn oraz pobierania z tego tytułu opłat, 

h) zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok, 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn na lata 2017-2030, 

j) dopuszczenia zapłaty podatków i opłat, stanowiących dochody budżetu Gminy Zwierzyn 

instrumentem płatniczym, 

k) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok, 

l) przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Zwierzyn na rok 2018, 

ł) przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zwierzyn na rok 2018. 

6) Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski                        

    i zapytania radnych. 

7) Interpelacje, wnioski, zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski                           

    i zapytania sołtysów. 

8) Sprawozdania z działalności komisji Rady Gminy Zwierzyn za 2017 rok. 

9) Sprawozdanie z działalności Rady Gminy Zwierzyn za 2017 rok. 

10) Wolne wnioski i informacje. 

11) Zamknięcie XXXVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

  

1. Otwarcie XXXVII zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum. 

 

            Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 11
22 

otworzył Mirosław Gniewczyński 

przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn i stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Zwierzyn 

na sali obrad obecnych jest 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy 

obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

Następnie przewodniczący RG powitał radnych i zaproszonych gości przybyłych na sesję. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

             Mirosław Gniewczyński przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn przedstawił 

porządek obrad, do którego radni nie zgłosili uwag. Następnie przewodniczący RG 

poinformował, że na dzisiejszą sesję trafił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn na lata 2017-2030, który proponuje wprowadzić do 

przedstawionego porządku obrad, jako punkt 5 h. Za wprowadzeniem zaproponowanego 

punktu do porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie. Za jego wprowadzeniem 

głosowało 15 radnych. 

Następnie przewodniczący RG poinformował, że porządek obrad ulegnie zmianie w punkcie 

5, w którym od litery „i” wszystkie podpunkty zmienią kolejność o jedną literę wyżej.  
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3. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

            Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że radni otrzymali 

informację pisemną obejmującą działalność wójta w okresie międzysesyjnym (sprawozdanie 

w załączeniu do protokołu) i otworzył dyskusję.  

 

Grzegorz Kuchciński stwierdził, że w punktach 3 i 18 wójt informuje o planach 

inwestycyjnych, zadając pytanie o jakich mowa. 

 

Tomasz Marć wójt gminy poinformował, że dotyczy to takich inwestycji: 

- pokrycie warstwą ścieralną drogi od Sławna do Sarbiewa i docelowo do ul. Lipowej  

w Zwierzynie, 

- przygotowanie dokumentacji pod remont mostku w Górkach Noteckich, 

- wykonanie nakładki na drodze do Górecka, 

- połączenie ścieżki Sławno-Zwierzyn, 

- poruszana była również kwestia odwadniania i odkrzaczania, głównie chodzi tu o odrosty 

przy drzewach. 

 

Mirosław Gniewczyński zapytał, czy będzie robiona również nakładka na drodze Górki 

Noteckie -Przyłęg. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że na razie nie było o tym mowy, spróbujemy rozmawiać, żeby 

włączyły się w to zadanie Lasy Państwowe. 

 

Stefania Sierocińska zapytała o panującą sytuację w Celowym Związku Gmin SG05 Stare 

Kurowo. 

 

Tomasz Marć poinformował, że kwota i tonaż odpadów zapisany w umowie z firmą 

wywożącą zostały już wykonane, dlatego została przedłużona umowa do czasu ogłoszenia 

nowego przetargu i wyłonienia nowej firmy. W związku z tym doszli do porozumienia, że 

SG05 zaciągnie kredyt na pokrycie zobowiązań plus wpłaty osób obsługiwanych przez firmę. 

Planuje się urealnienie stawki za odbiór śmieci, tak żeby się bilansowało oraz zwiększenie 

kontroli posesji, z których odbierane są odpady komunalne. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 3. 

 

4.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

 

        Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i punkt 4. 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

  a) uchwały budżetowej na 2018 rok Gminy Zwierzyn: 

1. przedstawienie projektu uchwały budżetowej, 
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Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że 4 grudnia komisje Rady 

Gminy Zwierzyn odbyły wspólne posiedzenie, na którym został zaopiniowany projekt 

uchwały budżetowej na 2018r. Następnie o godz. 11
35

 ogłosił przerwę w obradach.  

O godz. 11
45 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG wznowił obrady i poinformował, 

że po przerwie na sali obrad jest obecnych 15 radnych. Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik 

gminy poinformowała, że do projektu uchwały zostały wniesione poprawki zalecone przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową w Zielonej Górze oraz, że dodatkowo nastąpiło zapisanie 

punktu, w którym zostały zwiększone dochody i wydatki  majątkowe w kwocie 860.180,00 zł. 

Wyodrębniona została również kwota poręczenia zobowiązań dla SG05 135.406,97 zł na 

okres do 31.03.2018r. w wydatkach bieżących, a o tę kwotę zmniejszono rezerwę na wydatki 

inwestycyjne do czasu trwania poręczenia.
 

 

2. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej na 

2018 rok, 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że kserokopia opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej na 2018 rok została przesłana wraz  

z materiałami sesyjnymi i była również odczytana w trakcie wspólnego posiedzenia komisji 

RG, wobec tego przyjmujemy, że każdy radny zapoznał się z opinią RIO. 

 

3. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o możliwości sfinansowania deficytu 

budżetu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Zwierzyn na rok 2018, 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że kserokopia opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej o możliwości sfinansowania deficytu budżetu przedstawionego w 

projekcie uchwały budżetowej Gminy Zwierzyn na rok 2018 została przesłana wraz  

z materiałami sesyjnymi i była również odczytana w trakcie wspólnego posiedzenia komisji 

RG, wobec tego przyjmujemy, że każdy radny zapoznał się z opinią RIO. 

 

4. odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady odnośnie projektu budżetu Gminy Zwierzyn 

na 2018 rok, 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn odczytała 

opinię odnośnie projektu budżetu Gminy Zwierzyn na 2018 rok (opinia nr 185/2017  

w załączeniu do protokołu). 

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn odczytał opinię 

odnośnie projektu budżetu Gminy Zwierzyn na 2018 rok (opinia nr 187/2017 w załączeniu  

do protokołu). 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu budżetu Gminy Zwierzyn na 2018 rok 

(opinia nr 189/2017 w załączeniu do protokołu). 

 

5. dyskusja nad projektem uchwały budżetowej,  
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Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała, że w projekcie budżetu gminy 

nastąpiła jeszcze zmiana planowanego deficytu budżetu gminy z kwoty 1.738.289,00 zł. na 

kwotę 1.588.289,00 zł. oraz łączna kwota planowanych rozchodów budżetu z kwoty 

422.538,54 zł na kwotę 572.538,54 zł. 

 

Mirosław Gniewczyński zadał pytanie, czy w projekcie budżetu został uwzględniony wniosek  

o dofinansowanie w kwocie 24.000 zł dla stowarzyszenia „Stolina”. 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek odpowiedziała, że po części wniosek został uwzględniony, dlatego 

zwiększona została kwota projektów miękkich z dotychczas 50.000 zł, do kwoty 55.000 zł  

w budżecie na 2018r., gdzie zostało ujęte stowarzyszenie „Stolina”. 

 

Mariusz Krzyżanowski prosił o wymienienie pewnych inwestycji planowanych w 2018 roku, 

które będą zrealizowane na 99%. 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek wymieniła inwestycje: 

- modernizacja stacji uzdatniania wody w Górkach Noteckich, 

- dokończenie budowy remizy strażackiej w Zwierzynie, 

- dokończenie budowy drogi Zwierzyn-Golczewice, 

- remont sali w Gościmcu, 

- opracowanie dokumentacji na kolejne ścieżki rowerowe oraz dokończenie ścieżki Zwierzyn- 

Przysieka, 

- modernizacja drogi do miejscowości Brzezinka, 

- pozyskanie środków na inwestycję związaną z modernizację Gminnego Ośrodka Kultury  

w Zwierzynie, 

- drobne wydatki na inwestycje, dotyczy to sołectw z funduszu sołeckiego, 

- przygotowanie dokumentacji na rozbudowę szkoły w Zwierzynie. 

 

Włodzimierz Nobis zapytał o dodatkowe środki na drogi gminne. 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek stwierdziła, że są zdania, że lepiej jest zrobić kompleksowo jedną 

drogę (położenie dywanika) w roku. 

 

Anna Ryś-Konieczna zapytała o planowane rondo w Zwierzynie. 

 

Tomasz Marć poinformował, że jest to droga wojewódzka, ale są już trzy koncepcje co do 

skrzyżowania na tej drodze. Starają się działać wielotorowo, żeby wprowadzić zamierzony 

plan do realizacji.  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję. 

 

6. głosowanie nad projektem uchwały budżetowej, 
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Mirosław Gniewczyński przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn poddał nowy projekt 

uchwały budżetowej na 2018 rok Gminy Zwierzyn pod głosowanie. Udział w głosowaniu 

wzięło 15 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu 

uchwały głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XXXVII/188/2017 

(uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

b) uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn na lata 2018-2030: 

1. przedstawienie projektu uchwały WPF Gminy Zwierzyn na lata 2018-2030, 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała, że do projektu uchwały zostały 

wniesione poprawki zalecone przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Zielonej Górze  

i kwota poręczenia zobowiązań dla SG05. 

 

2. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn na lata 2018-2030, 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że kserokopia opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Zwierzyn na lata 2018-2030 została przesłana wraz z materiałami sesyjnymi i była 

również odczytana w trakcie wspólnego posiedzenia komisji RG, wobec tego przyjmujemy, 

że każdy radny zapoznał się z opinią RIO. 

 

3. odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady odnośnie projektu WPF Gminy Zwierzyn 

na lata 2018-2030, 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn odczytała 

opinię odnośnie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn na lata  

2018-2030 (opinia nr 186/2017 w załączeniu do protokołu). 

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn odczytał opinię 

odnośnie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn na lata 2018-2030 

(opinia nr 188/2017 w załączeniu do protokołu). 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Zwierzyn na lata 2018-2030 (opinia nr 190/2017 w załączeniu do protokołu). 

 

4. dyskusja nad projektem uchwały,  

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała o zmianach wprowadzonych  

do WPF Gminy Zwierzyn. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG stwierdził, że do dzisiaj radni nie otrzymali 

nowego projektu uchwały i poprosił Panią skarbnik o dostarczenie materiałów, ogłaszając o 

godz. 12
15 

przerwę w obradach. 
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O godz. 12
30

 przewodniczący RG wznowił obrady, informując, że na sali obrad obecnych jest 

15 radnych. 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała, że treść uchwały WPF Gminy 

Zwierzyn na lata 2018-2030 nie ulega zmianie, zmienia się tylko załącznik nr 1 do uchwały. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję. 

 

5. głosowanie nad projektem uchwały, 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn poddał projekt Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn na lata 2018-2030 wraz z autopoprawkami  

w załączniku nr 1 pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych, projekt uchwały 

został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XXXVII/189/2017 (uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

c) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych i   Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok, 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że uchwała przyjmowana jest co roku. 

W tym roku przedstawia się jeden spójny projekt uchwały, który obejmuje dwa programy. Do 

dyspozycji w tym roku jest kwota 53.300 zł. z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

alkoholu. 

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn odczytał opinię 

odnośnie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki, 

Rozwiazywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok 

(opinia Nr 191/2017 w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Stefania Sierocińska stwierdziła, że zgodnie z prawem rada ustala wynagrodzenia członkom 

komisji, jakie w tym roku obowiązują kwoty i ile osób liczy komisja. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy udzielił odpowiedzi. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok pod głosowanie. Udział  

w głosowaniu wzięło 15 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą  

Nr XXXVII/190/2017 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

d) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Zwierzyn na lata 

2018-2020, 

 

Angelika Jaworska kierownik GOPS w Zwierzynie poinformowała, że projekt uchwały został 

przygotowany ze względu na zmiany ustawowe. Wymaga się podjęcie takiej uchwały co trzy 

lata. 
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Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn odczytał opinię 

odnośnie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla 

Gminy Zwierzyn na lata 2018-2020 (opinia Nr 192/2017 w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Stefania Sierocińska zadała pytanie, czy podane dane, że wsparciem GOPS objętych było na 

dzień 1.12.2017r. 240 rodzin, w których wychowuje się 247 dzieci zmieniły się. 

 

Angelika Jaworska poinformowała, że poprzednio ze świadczeń finansowych korzystało 1000 

osób, obecnie jest to liczba 700 osób. 

 

Stefania Sierocińska zauważyła, że aż w 81 rodzinach odnotowuje się ubóstwo. 

 

Angelika Jaworska poinformowała, że wynika to z kryterium dochodowego, bo tam, gdzie  

w rodzinie na jedną osobę dochód nie przekracza 514 zł, to spełnia ona przesłanki ubóstwa. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Zwierzyn na lata 

2018-2020 pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych, projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XXXVII/191/2017 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

e) określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla  

nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania, 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że jest to projekt uchwały, którym chcą 

uregulować kwestię pomocy zdrowotnej dla nauczycieli. W przedstawionym projekcie 

wszyscy nauczyciele byliby jednakowo oceniani. 

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn odczytał opinię 

odnośnie projektu uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych  

w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania 

(opinia Nr 193/2017 w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Stefania Sierocińska zadała pytanie, na jakiej podstawie sumuje się fundusz pomocy 

zdrowotnej, czyje to są kompetencje, czy nie dyrektora szkoły, gdyż projekt uchwały nie 

zawiera uzasadnienia. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy udzielając odpowiedzi poinformował, że fundusz 

pomocy zdrowotnej sumuje się na podstawie przygotowanego projektu uchwały. Obecny 

system pomocy zdrowotnej nie gwarantuje, że za to samo schorzenie nauczyciel w naszych 

szkołach otrzyma taką samą pomoc, a na podstawie tego projektu byłoby to dzielone 

jednakowo. 
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Jarosław Skiba stwierdził, że projekt uchwały został nauczycielom przedstawiony w piątek 

przed świętami, zbyt późno, żeby mogli się na jego temat wypowiedzieć. Dodał, że łamana 

jest również ustawa o ochronie danych osobowych (mogą wypływać dane wrażliwe), co się 

nie podoba nauczycielom. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG stwierdził, że projekt powinien być 

przedstawiony związkom zawodowym. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że są dwie opinie związków 

zawodowych, jedna pozytywna i jedna negatywna. 

 

Stefania Sierocińska poinformowała, że w §3 ust.4 jest zapis, że wniosek składa się 

dyrektorowi szkoły, dlaczego, jeżeli decyzję ma podjąć wójt. Jej propozycje jest taka, żeby 

wniosek składany był do dyrektora szkoły, który będzie opiniowała komisja w szkole,  

a dyrektor przekaże opinię wójtowi, który podejmie decyzję. 

 

Andrzej Wiśniewski poinformował, że do tej pory funkcjonowania pomocy zdrowotnej 

widzieli negatywne kwestie w przyznawaniu środków. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały  

w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla  

nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania pod głosowanie. Udział  

w głosowaniu wzięło 15 radnych, projekt uchwały został przyjęty większością głosów. „Za” 

przyjęciem projektu uchwały głosowało 7 radnych (Włodzimierz Nobis, Grzegorz 

Kuchciński, Robert Wcisło, Jacek Warchał, Mirosław Gniewczyński, Mariusz Krzyżanowski 

i Urszula Kruszyna), „przeciw” głosowało 3 radnych (Stefania Sierocińska, Anna Ryś-

Konieczna i Jarosław Skiba), „wstrzymało się” od głosu 5 radnych. Projekt uchwały staje się 

uchwałą Nr XXXVII/192/2017 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z terenów                   

i urządzeń cmentarnych cmentarzy komunalnych Gminy Zwierzyn, 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że zmiana uchwały wynika z obserwacji 

tego, co się dzieje na naszych cmentarzach. Wprowadza się opłatę za prace na terenie 

cmentarza oraz utylizację nagrobka, która została ustalona w oparciu o firmy, które świadczą 

usługi na naszym terenie. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za korzystanie z terenów i urządzeń cmentarnych cmentarzy 

komunalnych Gminy Zwierzyn (opinia Nr 194/2017 w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Anna Ryś-Konieczna prosiła, żeby w projekcie uchwały zostało dopisane, że opłata   

uiszczana na 20 lat za wznowienie opłaty za grób z możliwością rozłożenia na raty. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że nie ma takiej możliwości. 
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Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poprosił o wydanie opinii przez radcę prawnego 

odnośnie możliwości rozłożenia opłaty za wznowienie opłaty za grób na raty. 

 

Następnie przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z terenów  

i urządzeń cmentarnych cmentarzy komunalnych Gminy Zwierzyn pod głosowanie. Udział w 

głosowaniu wzięło 15 radnych, projekt uchwały został przyjęty większością głosów. „Za” 

przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych „wstrzymał się” od głosu 1 radny 

(Grzegorz Kuchciński). Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XXXVII/193/2017 (Uchwała  

w załączeniu do protokołu). 

 

g) umieszczenia informacji na tablicach ogłoszeniowych stanowiących własność Gminy 

Zwierzyn oraz pobierania z tego tytułu opłat, 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że projekt uchwały został przygotowany 

na wniosek sołtysa, prosząc o poprawienie w ust. 5 projektu, że wpłata uiszczana będzie na 

konto. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie umieszczenia 

informacji na tablicach ogłoszeniowych stanowiących własność Gminy Zwierzyn oraz 

pobierania z tego tytułu opłat (opinia Nr 195/2017 w załączeniu do protokołu).  

 

Grzegorz Kuchciński stwierdził, że jeżeli zostanie wprowadzona opłata, to ogłoszenia będą 

wieszane na drzewach i płotach oraz zapytał, czy jest pobierana opłata za ustawiane tablice na 

prywatnych terenach. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że nie uiszczają opłat za ustawione tablice na terenach 

prywatnych. 

 

Jarosław Skiba zauważył, że z opłat zwolnione są nekrologii, a co z ogłoszeniami ENEI, 

weterynarza. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że wszystkie ogłoszenia nie w celach biznesowych, 

powinny być traktowane, jak nekrologii. 

 

Dorota Kruszyna zadała pytanie, kto miałby pilnować tego, żeby ogłoszenia wisiały tyle, za 

ile zapłacono. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że Gmina nie ponosi odpowiedzialności. 

 

Włodzimierz Nobis stwierdził, że jego zdaniem pomysł jest dobry, ale zawiera luki, gdyż jest 

zbyt mało tablic i pobierane mają być opłaty, za które nie odpowiadamy. Musiałby ktoś się 

tym zajmować. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że w takim wymiarze, to opłaty musiałby być inne. Jest 

taki zamiar, żeby ustawić więcej tablic, ale trudno jest jednoznacznie egzekwować porządek. 
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Stefania Sierocińska zauważyła, że jeżeli mają być uiszczane opłaty, to w projekcie uchwały 

należy podać nr konta. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że nr konta może ulec zmianie, ale jest ono publikowane 

na BIP-ie. 

 

Stefania Sierocińska stwierdziła, że nie jest wyliczony od proponowanej kwoty podatek. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że wszystko można uzyskać. 

 

Stefania Sierocińska zaproponowała, żeby na plakatach umieszczać datę, do kiedy mają 

wisieć. 

 

Mirosław Gniewczyński stwierdził, że ludzie są przyzwyczajeni, że nie ponoszą opłat za 

wywieszanie ogłoszeń, wobec tego na tablicach powinna być informacja, że obowiązuje 

opłata. 

 

Jarosław Skiba stwierdził, że jest dużo niejasności oraz wysoka odpłatność. 

 

Andrzej Wiśniewski podsumował, że nikogo nie zmuszamy do korzystania z tablicy, każdy 

może wybrać inną alternatywę. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały  

w sprawie umieszczenia informacji na tablicach ogłoszeniowych stanowiących własność 

Gminy Zwierzyn oraz pobierania z tego tytułu opłat pod głosowanie. Udział w głosowaniu 

wzięło 15 radnych, projekt uchwały został odrzucony większością głosów. „Za” przyjęciem 

projektu uchwały głosowało 0 radnych,  „przeciw” głosowało 12 radnych, „wstrzymało się” 

od głosu 3 radnych (Mirosław Gniewczyński, Jacek Warchał i Monika Łohunko).  

  

O godz. 13
35 

salę obrad opuściła radna Dorota Kruszyna. 

 

h) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała o zmianach wprowadzonych  

do uchwały budżetowej na 2017 rok. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2017 rok (opinia nr 196/2017 w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję.  

 

Stefania Sierocińska zapytała, czy kwota 40.000 zł na konserwację oświetlenia od stycznia do 

grudnia obejmuje jeden miesiąc. 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek odpowiedziała, że to jest wykazanie oddanych środków. 

 

Stefania Sierocińska zapytała o kwotę 40.000 zł. wydatków mieszkaniowych. 
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Ligia Kowalczyk-Piątek odpowiedziała, że są to dodatkowe koszty, które nie są jeszcze 

zapłacone. 

 

Stefania Sierocińska zapytała o pozycję materiałów i usług na cmentarzach. 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek odpowiedziała, że są to środki znaczone z wpłat za cmentarze, za 

które został zakupiony materiał, żeby wykonać prace w przyszłym roku na cmentarzach. 

 

Mirosław Gniewczyński zapytał, czy zgodzono się z wydatkami stowarzyszenia ze 

Świebodzina, jakie poniosło na prowadzenie przedszkoli w gminie Zwierzyn, zwłaszcza 

przedszkola publicznego w Zwierzynie. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odpowiedział, że uczestniczył w tym wszystkim, 

dlatego jego zdaniem nie ma uwag do wydatkowania środków (meble zostały użyczone dla 

stowarzyszenia z Górek Noteckich, zabawki pozostały, zabrano tylko tablicę multimedialną  

i drukarkę). Widzi w tym wszystkim takie racjonalne podejście do rozstania. 

 

Anna Ryś-Konieczna zadała pytanie w sprawie kuchni, czy posiłki będą odbierane ze szkoły. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że to nie jest w ich gestii, to już sprawa stowarzyszenia. 

 

Stefania Sierocińska zauważyła, że przedszkole publiczne przechodzi pod Gminę. 

 

Andrzej Wiśniewski dyrektor szkoły w Zwierzynie powiadomiony jest o tym, że będzie 

zarządzał przedszkolem. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok pod głosowanie. 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą  

Nr XXXVII/194/2017 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn na lata 2017-2030, 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek poinformowała, że zmniejsza się deficyt i zwiększa się rozchody, 

dlatego zmianą objęta jest WPF. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn na lata 2017-2030 pod 

głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych, projekt uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje 

się uchwałą Nr XXXVII/195/2017 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

j) dopuszczenia zapłaty podatków i opłat, stanowiących dochody budżetu Gminy 

Zwierzyn instrumentem płatniczym, 
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Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała, że obowiązuje prowizja  

za dzierżawę terminala i opłaty. Do 2020 roku będzie to bezpłatne. Chcą rozszerzyć usługę  

o płatności telefonem. 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty 

podatków i opłat, stanowiących dochody budżetu Gminy Zwierzyn instrumentem płatniczym 

(opinia nr 197/2017 w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały  

w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat, stanowiących dochody budżetu Gminy 

Zwierzyn instrumentem płatniczym pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych, 

projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało  

14 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XXXVII/196/2017 (Uchwała w załączeniu 

do protokołu). 

 

k) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok, 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że plan pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2018 rok był przesłany radnym i otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, 

wobec czego przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok pod głosowanie. 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za 

przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą  

Nr XXXVII/197/2017 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

l) przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Zwierzyn na rok 2018, 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że plan pracy Komisji stałych 

Rady Gminy Zwierzyn na rok 2018 był przesłany radnym i otworzył dyskusję.  

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej RG Zwierzyn zaproponował, żeby temat 

związany z oceną sprawozdania Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Uzależnień za 

2017 rok przenieść z miesiąca kwietnia na miesiąc marzec. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG Zwierzyn poddał pod głosowanie plan pracy 

Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn na 2018 rok pod głosowanie. Plan pracy został 

przyjęty jednogłośnie przez 14 radnych. 

 

Następnie Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG Zwierzyn poddał pod głosowanie 

plan pracy Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady Gminy Zwierzyn na 2018 rok pod 

głosowanie. Plan pracy został przyjęty jednogłośnie przez 14 radnych. 

 

Mirosław Gniewczyński poddał projekt uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji 

stałych Rady Gminy Zwierzyn na rok 2018 pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło  

14 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XXXVII/198/2017 (Uchwała  

w załączeniu do protokołu). 

 

ł) przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zwierzyn na rok 2018, 
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Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że plan pracy Rady Gminy 

Zwierzyn na rok 2018 był przesłany radnym i otworzył dyskusję.  

 

Mariusz Krzyżanowski odniósł się do tematu sesji w styczniu odnośnie informacji o stanie 

urządzeń wodnych i melioracyjnych na terenie Gminy Zwierzyn, stwierdzając, że będą 

funkcjonowały dwa oddziały w Strzelcach Krajeńskich i Drezdenku, kto więc będzie 

zapraszany i czy styczeń, to nie za wcześnie. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Zwierzyn na rok 2018   pod głosowanie. 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą  

Nr XXXVII/199/2017 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 5. 

 

6. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania radnych. 

 

Stefania Sierocińska wnioskowała o: 

- remont chodnika od torów na ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie, 

- remont nawierzchni asfaltowej na ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie, 

- zadała pytanie, kiedy będą progi zwalniające na ul. Polnej oraz chodnik na ul. Kościelnej  

w Zwierzynie. 

 

Tomasz Marć wójt gminy odpowiedział, że nawierzchnia na ul. Wojska Polskiego, to temat 

powiatu. Progi zwalniające na ul. Polnej w nowym roku, jak pozwolą warunki pogodowe. 

Jeżeli chodzi o chodnik na ul. Kościelnej, to w pierwszej kolejności chodnik wzdłuż drogi 

wojewódzkiej. Temat chodnika na ul. Kościelnej docelowo w dłuższym czasie może być 

realizowany. 

 

Urszula Kruszyna przekazała, że zgłoszono jej nie świecącą lampę uliczną przy kiosku  

p. Korsaka oraz przy BS na ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że nie jest w tym miejscu, aż tak tragicznie, żeby „nie dać się 

zwariować”. W pierwszej kolejności zostaną naprawione tam, gdzie są najbardziej potrzebne. 

Muszą się zastanowić, czy z części lamp nie zrezygnować, gdyż Gminę nie stać na taki 

komfort, żeby paliły się wszystkie. Odnośnie zgłoszonych lamp zorientują się, czy 

rzeczywiście jest konieczność jej naprawiania. 

 

Pozostali radni zgłosili swoje wnioski i zapytania wyłącznie na piśmie (wnioski Mirosława 

Gniewczyńskiego, Justyny Pawlak-Gudynowskiej, Grzegorza Kuchcińskiego, Jarosława 

Skiby, Włodzimierza Nobisa, w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 6. 

 

7. Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania sołtysów. 
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Władysław Felisiak sołtys sołectwa Gościmiec zapytał, czy jest możliwość dostarczenia 

sadzonek drzew, gdyż zrobiły się ogromne prześwity po wycięciu starych drzew. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że zasięgnie informacji w nadleśnictwie i przekaże 

zainteresowanemu. 

 

Wojciech Basiński sołtys sołectwa Zwierzyn-Sierosławice odniósł się do stwierdzenia  

w opinii RIO w Zielonej Górze z dnia 13 listopada 2017r. w sprawie rozbudowy szkoły, 

dociekając jak do tego podejść, gdyż ma obawę, żeby kwota 37.000 na tą inwestycję 

przeznaczona nie przepadła. 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy zapewniła, że nie przepadnie, informując, że opiekun 

gminy z RIO jest w tej chwili na zwolnieniu lekarskim i po nowym roku wrócą do tematu. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 7. 

 

8. Sprawozdania z działalności komisji Rady Gminy Zwierzyn za 2017 rok. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że w dniu dzisiejszym rozdane 

były sprawozdania z działalności komisji RG Zwierzyn za 2017 rok i otworzył dyskusję. Nikt 

nie zabrał głosu wobec czego przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

sprawozdanie z działalności Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady Gminy Zwierzyn 

za 2017 rok. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się jednogłośnie, za jego 

przyjęciem głosowało 14 radnych (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

Przewodniczący RG poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności Komisji Społecznej 

Rady Gminy Zwierzyn za 2017 rok. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie, za jego przyjęciem głosowało 14 radnych (sprawozdanie w załączeniu do 

protokołu). 

Następnie przewodniczący RG poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn za 2017 rok. Za przyjęciem sprawozdania radni 

opowiedzieli się jednogłośnie, za jego przyjęciem głosowało 14 radnych (sprawozdanie  

w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 8. 

 

9) Sprawozdanie z działalności Rady Gminy Zwierzyn za 2017 rok. 

 

Mirosław Gniewczyński odczytał sprawozdanie z działalności Rady Gminy Zwierzyn za 2017 

rok i otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec czego przewodniczący zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności Rady Gminy Zwierzyn za 

2017 rok. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się jednogłośnie, za jego 

przyjęciem głosowało 14 radnych (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

10) Wolne wnioski i informacje. 

 

Tomasz Marć Wójt Gmin Zwierzyn z racji, że kończy się rok 2017 podziękował za 

współpracę i konstruktywne uwagi oraz przeprosił za wszystko, co było z jego strony złe. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG złożył życzenia wszelkiej pomyślności na 2018 

rok oraz poinformował, że: 



 

16 
 

o następne sesja RG Zwierzyn odbędzie się dnia 31 stycznia 2018r. o godz. 11
00

, 

o zapoznał radnych z pismem Stanisława Tyszki Wicemarszałka Sejmu RP. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 10. 

 

11. Zamknięcie XXXVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn 

Mirosław Gniewczyński o godzinie 14
30

 zamknął obrady XXXVII zwyczajnej Sesji Rady 

Gminy Zwierzyn. 

 

 

 

         Protokółowała:                                                                      P r z e w o d n i c z y ł : 

Inspektor ds. obsługi rady gminy                                               Przewodniczący  Rady Gminy    

            

      Marzena Kaczmarek              Mirosław Gniewczyński  
 


